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Zápis z 281. zasedání AS MFF UK dne 10. května 2023 

Přítomni prezenčně: A. Farkaš, R. Grill, Z. Hlávka, P. Hnětynka, K. Houfek, M. Kozák, M. Novotná, 

L. Nowak, O. Pangrác, J. Pavlů, J. Spurný, J. Stráský, W. Svoboda, J. Šťovíček, V. Švandelík, M. Veis, 

P. Vincena (do 19:15), K. Vokálová, A. Yaghobová, F. Zajíc. 

 
Přítomni distančně: C. Brom, J. Fiala, I. Penev, J. Staněk. 

 

Hosté prezenčně: V. Kuboň, M. Kulich, M. Rokyta, J. Sgall, B. Svobodová, L. Veverka (do 20:00), 

M.  Žák. 

 

Hosté distančně: Z. Doležal, M. Dykas. 

 

Omluveni: Z. Drozd. 

 

Zasedání proběhlo hybridní formou v posluchárně N1 v budově IMPAKT v Troji a zároveň prostřednictvím 

platformy Zoom. Zasedání řídil J. Pavlů a bylo zahájeno v 18:05.  
 

 

Program: 

1. Schválení programu zasedání 

2. Schválení zápisu z 280. zasedání AS MFF UK 

3. Informace vedení fakulty 

4. Výroční zpráva za rok 2022 

5. Podmínky přijímacího řízení: 

• do bakalářského studia pro rok 2024/2025 

• do magisterského studia pro rok 2024/2025 

• do doktorského studia (Bioinformatika a výpočetní biologie) pro druhé kolo roku 2023/2024 

6. Návrh opatření děkana k harmonogramu akademického roku 2023/2024 

7. Návrh rozpočtu fakulty na rok 2023 

8. Návrh dodatku k Interní dohodě o půjčce, kterou Fakultě humanitních studií UK poskytla MFF UK 

9. Výsledky voleb do SKAS MFF UK 

10. Různé 

1. Schválení programu zasedání 

Program 281. zasedání byl schválen tichým souhlasem.  

2. Schválení zápisu z 280. zasedání AS MFF UK 

Schválení zápisu z 280. zasedání AS MFF UK bylo odloženo na příští zasedání. 

3. Informace vedení fakulty 

Děkan M. Rokyta informoval 

• o průběhu reakreditace habilitačního a jmenovacího řízení, 

• o Opatření rektora č. 20/2023, ve kterém jsou doporučená hlediska hodnocení pro habilitační 

a jmenovací řízení, 
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• o přidání pole "Conference rank" s možným výběrem hodnot: A*, A, B, C do OBD u příspěvku 

v recenzovaném konferenčním sborníku, 

• o prodloužení licence na Zoom přes Cesnet do 10.5.2024, 

• o úspěšně opravě plastik na budově Ke Karlovu 5, 

• o dokončení informační tabule ve vestibulu budovy Ke Karlovu 3 a instalaci dvou nových stožárů 

před touto budovou, 

• o dalším jednání o vstupu do Ztracenky na Karlově, jehož výsledkem je, že v zimě bude vstup 

otevřen jen do 16:00, 

• o výběru zhotovitele projektové dokumentace pro akci „HPC“, 

• o průběhu Dnů firem na Matfyzu konaných 26. a 27. dubna 2023, 

• o setkání zaměstnanců a doktorandů dne 26.6., 

• o průměrných mzdách na MFF za rok 2022. 

Proděkan M. Kulich informoval 

• o návrhu úpravy podmínek mimořádného studia na MFF UK, o kterém poté proběhla diskuse, 

v jejímž průběhu bylo upozorněno na některé problematické části, které se týkají omezení pro 

studenty, kteří mají neukončené studium, a mimořádného studia v anglické jazyce, 

• o schůzce univerzitní pracovní komise pro pedagogické kompetence, jejímž výsledkem je, že místo 

centrálního řešení budou zřízena fakultní centra, která budou zajišťovat další vzdělávání nových 

pedagogů na jednotlivých fakultách. 

Usnesení: AS MFF UK bere se souhlasem na vědomí úpravu podmínek mimořádného studia na MFF 

UK. 

Přítomno 23 členů AS MFF UK. Hlasování 18-0-5 

Usnesení bylo přijato 

Proděkan M. Žák informoval 

• o schválené dotaci od MŠMT na podporu nadané mládeže ve výši necelých 400 tis. Kč, 

• o vyhlášení 4. ročníku ceny Albertus; nominace na výborné učitele fyziky nebo informatiky lze 

podávat do začátku června, 

• o vyhlášení soutěže o nejlepší fyzikální experiment pro studentské týmy i jednotlivce ze středních 

a základních škol s názvem Matfyz FEAT, 

• o pokračování cyklu přednášek „Matfyz jako společný jmenovatel“ organizovaného spolkem 

Matfyzák, 

• o konání Vědohraní dne 25.5.2023, 

• o vyhlášení 17. ročníku soutěže pro talentované středoškoláky České hlavičky; jednou ze šesti 

kategorií je i cena MFF UK UNIVERSUM „Člověk a exaktní vědy“, 

• o konání Dne s Matfyzem, který proběhne 16. 5. 2023 v rámci maturitního týdne v Didaktikonu. 

Poté proběhla krátká diskuse o fungování propagační komise. 

Proděkan Z. Doležal informoval o schválení dokumentu o střetech zájmů Vědeckou radou MFF UK. 

4. Výroční zpráva za rok 2022  

Vedoucí OPMK L. Veverka informoval o přípravě Výroční zprávy za rok 2022. Poté proběhla krátká 

diskuse, zvláště o obsahu části Úspěchy a významná ocenění. 

Usnesení: AS MFF UK schvaluje Výroční zprávu MFF UK za rok 2022. 

 

Přítomno 23 členů AS MFF UK. Hlasování 23-0-0. 

Usnesení bylo přijato 
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5. Podmínky přijímacího řízení  

Proděkan V. Kuboň stručně shrnul změny v jednotlivých podmínkám přijímacího řízení oproti minulému 

roku a podrobněji se zmínil o podmínkách přijímacího řízení do doktorského studijního programu 

Bioinformatika a výpočetní biologie, který je společným programem s Přírodovědeckou fakultou UK.  

Usnesení: AS MFF UK schvaluje podmínky přijímacího řízení do bakalářských studijních programů 

pro rok 2024/2025. 

Přítomno 23 členů AS MFF UK. Hlasování 23-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

Usnesení: AS MFF UK schvaluje podmínky přijímacího řízení do magisterských studijních 

programů pro rok 2024/2025. 

Přítomno 23 členů AS MFF UK. Hlasování 23-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

Usnesení: AS MFF UK schvaluje podmínky přijímacího řízení do doktorského studijního programu 

Bioinformatika a výpočetní biologie ve druhém kole pro rok 2023/2024. 

 

Přítomno 23 členů AS MFF UK. Hlasování 23-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

6. Návrh opatření děkana k harmonogramu akademického roku 2023/2024  

Děkan M. Rokyta a proděkan V. Kuboň stručně uvedli navržené opatření děkana k harmonogramu 

akademického roku 2023/2024. Poté proběhla krátká diskuse nejen o harmonogramu, ale i o termínech 

přihlášek na doktorské studium a o možnostech informování studentů o jednotlivých termínech 

prostřednictvím mailů a dalších kanálů. Též se diskutovalo o online formě zkoušky z anglického jazyka, 

která byla projednána v rámci Studijní komise AS MFF UK.   

Usnesení: AS MFF UK bere se souhlasem na vědomí návrh opatření děkana k harmonogramu 

akademického roku 2023/2024. 

Přítomno 22 členů AS MFF UK. Hlasování 21-1-0. 

Usnesení bylo přijato 

7. Návrh rozpočtu fakulty na rok 2023 

Děkan M. Rokyta prezentoval základní principy tvorby rozpočtu společně s výsledným návrhem rozpočtu 

na rok 2023. Návrh rozpočtu byl projednán v rámci Ekonomické komise AS MFF UK se zástupci vedení 

fakulty dne 24.4.2023. Členové Ekonomické komise měli několik dotazů týkajících se podrobnějšího 

vysvětlení některých údajů. Odpovědi jsou shrnuty v zápisu z jednání Ekonomické komise. 

Usnesení: AS MFF UK schvaluje „Návrh rozpisu dotace a příspěvků pro rok 2023“ tak, jak jej 

předkládá vedení fakulty.  

Přítomno 23 členů AS MFF UK. Hlasování 23-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

Usnesení: AS MFF UK schvaluje rozpočtové úpravy k 1. 1. 2023 tak, jak je předkládá vedení fakulty. 

 

Přítomno 23 členů AS MFF UK. Hlasování 23-0-0. 

Usnesení bylo přijato 
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8. Návrh dodatku k Interní dohodě o půjčce, kterou Fakultě humanitních studií UK 

poskytla MFF UK 

Děkan M. Rokyta informoval o důvodech k podepsání dodatku, který napravuje nedostatky v původní 

smlouvě. 

Usnesení: AS MFF UK schvaluje uzavření dodatku č. 1 k Interní dohodě o půjčce uzavřené s FHS 

UK podle návrhu předloženého vedením MFF UK. 

 

Přítomno 23 členů AS MFF UK. Hlasování 23-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

9. Výsledky voleb do SKAS MFF UK 

V. Švandelík informoval o průběhu a výsledcích voleb do SKAS MFF UK, které měly nejvyšší volební 

účast za posledních 10 let. Výsledky voleb jsou k dispozici na webu AS MFF UK. Proběhla krátká diskuse 

o některých stížnostech, které se objevily na průběh kampaně. 

10. Různé 

A. Farkaš upozornil, že je možné připomínkovat návrh vnitřního předpisu Řád pro zajišťování zpětné vazby 

od uchazečů, studentů a absolventů UK, ve kterém jsou některé problematické body komplikující 

organizaci studentských anket. Proběhla krátká diskuse na toto téma. 

Usnesení: AS MFF UK se připojuje k stanovisku PF UK k Řádu pro zajišťování zpětné vazby od 

uchazečů, studentů a absolventů UK (č.j. 84/2023) a vyzývá předkladatele k jeho stažení 

a přepracování. 

Přítomno 22 členů AS MFF UK. Hlasování 22-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

 

A. Farkaš informoval o probíhající anketě ohledně matfyzáckého merche a požádal o její rozšíření mezi 

zaměstnance. Proběhla diskuse o možnostech zlepšení spolupráce mezi SKAS a OPMK. 

F. Zajíc se zeptal na přípravu etického kodexu MFF UK. Děkan M. Rokyta sdělil, že by v průběhu léta měl 

vzniknout pracovní text v rámci kolegia děkana, který by měl být diskutován a připomínkován v průběhu 

podzimu 2023. 

F. Zajíc požádal o lepší informovanost o tom, že koordinátorka poradenských služeb je také kontaktní 

osobou, na kterou se můžou studenti obrátit v případě, že se setkají s nevhodným chováním. Proběhla 

diskuse o funkci ombudsmana v rámci UK. 

 

Následující zasedání AS MFF UK se bude konat online 24. května 2023. 

Zasedání bylo ukončeno v 23:05. 

Zapsal: K. Houfek 


